

Date: 27 July 2021

After compliments,

Board of Directors' meeting resolution

The Board of Directors of Sembcorp Salalah Power & Water Company SAOG ("the Company") is pleased to advise the Capital Market Authority, the Muscat Stock Exchange and the investor community of the following material resolutions made at the meeting of the Board of Directors (the "Board") held on 27 July 2021:

1. The Board approved and authorised for issuance the Company's Financial Statements and Management Discussion and Analysis Report for the period ended 30 June 2021;
2. The Board appointed Ms Yap Siew Leng as a temporary director to fill the vacancy created by the resignation of Ms Chen Dan. Ms. Yap Siew Leng shall hold office until the next Ordinary General meeting of the Company;
3. The Board also appointed Ms Yap Siew Leng as member of the Audit Committee of the Company following the resignation of Ms Chen Dan.

The Board of Directors of the Company welcomes Ms. Yap Siew Leng and expresses its deep appreciation to Ms. Chen Dan for her contribution to the Company, the Board and the Audit Committee during her tenure.

Brief profile of new board member Ms. Yap Siew Leng is attached herewith.

Regards,

Disclosure Officer



التاريخ: 27 يوليو 2021م

تحية طيبة وبعد،،،

قرار اجتماع مجلس الإدارة

يسر مجلس إدارة شركة سيمكوروب صلالة للطاقة والمياه ش.م.ع.ع (الشركة) إفادة الهيئة العامة لسوق المال وبورصة مسقط وعموم المستثمرين بالقرارات الجوهرية التالية التي إتخذها مجلس الإدارة (المجلس) في إجتماعه المنعقد بتاريخ 27 يوليو 2021م:

1. أعتد مجلس الإدارة ووافق على إصدار البيانات المالية للشركة وتقرير مناقشات الإدارة وتحليلاتها للفترة المنتهية في 30 يونيو 2021م.
2. قرر مجلس الإدارة تعيين الفاضلة / ياب سيو لينج كعضو مؤقت بمجلس الإدارة خلفا للفاضلة / تشين دان عضو مجلس الإدارة المستقيل على أن تستمر الفاضلة/ ياب سيو لينج في عضويتها بالمجلس حتى عقد إجتماع الجمعية العامة العادية القادمة للشركة.
3. كما قرر المجلس أيضا تعيين الفاضلة/ ياب سيو لينج كعضو بلجنة التدقيق بالشركة بعد استقالة الفاضلة/ تشين دان.

ويسر مجلس الإدارة الترحيب بالفاضلة/ ياب سيو لينج معبراً عن تقديره العميق لمساهمات الفاضلة/ تشين دان للشركة ومجلس الإدارة ولجنة التدقيق طوال فترة عضويتها بالمجلس.

بالمرفق نبذة مختصرة عن عضو مجلس الإدارة الجديد الفاضلة/ ياب سيو لينج.

وتقبلو فائق الاحترام والتقدير

مسؤول الإفصاح



Brief profile

Yap Siew Leng

Ms. Yap Siew Leng is Group Financial Controller of Sembcorp Industries. She oversees the Group's Financial Control and Planning function, which include group reporting & policies, financial planning & analysis, finance shared services and financial process excellence.

Ms. Yap has more than 25 years of work experience with 14 years in the Oil and Gas industry. Prior to Sembcorp, she had held key finance leadership positions at Subsea 7 and as Group Financial Controller at an SGX listed corporation.

Ms. Yap is a Fellow Member of the Association of Chartered Certified Accountants U.K. and a Member of the Institute of Singapore Chartered Accountants.

نبذة مختصرة

ياب سيو لينج

الفاضلة/ ياب سيو لينج هي عضو لمجموعة المراقبين الماليين لسيمبكورب للصناعات، وتشرف على الرقابة المالية للمجموعة والتخطيط، والتي تشمل إعداد التقارير والسياسات والتخطيط والتحليل المالي وتمويل الخدمات المشتركة والتميز في العمليات المالية.

تمتلك الفاضلة/ ياب خبرة عملية تزيد عن 25 عامًا مع 14 عامًا في مجال صناعة النفط والغاز. قبل انضمامها إلى سيمبكورب، شغلت الفاضلة/ ياب مناصب قيادية مالية رئيسية في شركة صب سي 7، بالإضافة إلى منصب المراقب المالي للمجموعة شركات مدرجة في بورصة سنغافورة.

الفاضلة/ ياب عضو في جمعية المحاسبين القانونيين المعتمدين في المملكة المتحدة وعضو في معهد سنغافورة للمحاسبين القانونيين.

